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Protokół z LXIII sesji 

Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 5 lipca 2023 roku 

Protokół Nr LXIII/2023 

Z Sesji Rady Powiatu z dnia 5 lipca 2023 roku 

Posiedzeniu Przewodniczył – Marek Ciąpała – Przewodniczący Rady Powiatu 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie – 16:00 

Zakończono o godzinie – 16:17 

Obecni na posiedzeniu wg listy obecności, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2023 rok, 

b) pozbawienia części drogi powiatowej Nr 2178E Klonowiec Wielki – Wieszczyce na 

terenie gminy Łanięta kategorii drogi powiatowej. 

3. Zakończenie obrad. 

Punkt 1 

00:04:05 – 00:06:01 

Marek Ciąpała: 

Otwieram obrady LVII… LXIII sesji Rady Powiatu Kutnowskiego. Serdecznie witam Państwa Radnych, 

pracowników Starostwa. Na 21 radnych biorących udział w sesji, obecnych jest 17 radnych. Tym 

samym stwierdzam prawomocność obrad. Chciałem Państwa Radnych poinformować, iż w dniu 4 

lipca 2023 roku wpłynął wniosek od Zarządu do Przewodniczącego Rady z prośbą o zwołanie sesji na 

podstawie art. 15 ust. 7 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym z 

przedstawionym porządkiem obrad. Przedstawiam porządek obrad. 

(Przewodniczący Rady odczytuje wniosek od Zarządu, który stanowi załącznik do protokołu.) 

Przechodzimy do realizacji punktu 2a. Jest to podjęcie uchwały… 

00:06:01 – 00:06:02 

Marek Jędrzejczak: 

Panie Przewodniczący, mam pytanie. 

00:06:03 – 00:06:04 

Marek Ciąpała: 

Proszę bardzo. 

00:06:04 – 00:06:31 

Marek Jędrzejczak: 
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Na ostatniej sesji ogłosił Pan przerwę wakacyjną. Widzę, że brakuje tu kolegów Radnych i chciałbym 

wiedzieć, czy będą przestrzegane zasady regulaminu, czy będą potrącenia dla tych Radnych. 

Ponieważ była ogłoszona przerwa, każdy mógł sobie skorzystać z urlopu i teraz, jak to widzi Pan Panie 

Przewodniczący? Chciałbym wiedzieć. 

Punkt 2a 

00:06:32 – 00:06:58 

Marek Ciąpała: 

Chciałem powiedzieć Państwu, że są sprawy, których nie sposób w ogóle jest przewidzieć i będą 

potrącenia za nią węzły, zgodnie z uchwałą. Przechodzimy do realizacji punktu 2a. Jest to podjęcie 

uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2023 rok. Projekt uchwały otrzymali 

Państwo wraz z materiałami na sesję. Proszę Panią Skarbnik o omówienie uchwały. 

00:06:59 – 00:10:08 

Jolanta Skowrońska: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 

powiatu na 2023 rok jest związany ze zmianą w planie dochodów, w planie wydatków, w tym zadań 

inwestycyjnych oraz w planie dotacji udzielonych z budżetu powiatu w 2023 roku. Po pierwsze, ulega 

zmniejszeniu… ulegają zmniejszeniu dochody bieżące o kwotę 200 000 zł. Jest to podyktowane 

otrzymaną decyzją Wojewody Łódzkiego. Zmiana przeznaczenia dotacji dla Powiatowego 

Inspektoratu Nadzoru Budowlanego, gdzie te 200 000 jest zmniejszone po stronie dochodów 

bieżących, a zwiększenie po stronie dochodów majątkowych. Po drugie, w związku z otrzymaną z 

Zarządu Województwa Łódzkiego otrzymanym dofinansowaniem na modernizację drogi - kwota 245 

520 zł. Następnie zwiększenie to 200 000, o którym przed chwileczką powiedziałam. Zmiana 

przeznaczenia dotacji celowej i zwiększenie ostatnie na kwotę 230 000 zł jest związane z otrzymanym 

dofinansowaniem na modernizację sali gimnastycznej w Zespole Szkół w Żychlinie. W związku z tym 

ulegają zmianie wydatki. Jeżeli chodzi o wydatki majątkowe, to po pierwsze zwiększa się 

dotychczasowe zadanie pod nazwą „Modernizacja dróg powiatowych” w kwocie 150 000 zł. 

Zwiększa… wprowadza się, przepraszam, nowe zadanie pod nazwą „Modernizacja drogi dojazdowej 

do gruntów rolnych” w łącznej kwocie 682 000, z czego dofinansowanie - 245 520, wkład własny - 

436 480. Zwiększa się dotychczasowe zadanie pod nazwą „Przebudowa części budynku użyteczności 

publicznej wraz ze zmianą sposobu użytkowania” o kwotę 200 000 zł. I wprowadza się nowe zadanie 

pod nazwą „Modernizacja sali gimnastycznej w Zespole Szkół w Żychlinie” na kwotę 386 250 zł, z 

czego dofinansowanie to kwota 230 000, wkład własny - 156 250. Zmiany w planie dotacji 

udzielonych z budżetu powiatu ulegają zwiększeniu z tytułu otrzymanych środków na dodatkowe 

zadania oświatowe. Po pierwsze, dla Technikum Zakładu Doskonalenia Zawodowego w Warszawie, 

Centrum Kształcenia w Kutnie o kwotę 1 946 zł. Ten sam tytuł dla Katolickiego Liceum 

Ogólnokształcącego Stowarzyszenia Przyjaciół Szkół Katolickich w Kutnie o kwotę 1 656 zł oraz 5 000 

zł dla Stowarzyszenia Wspierania Rozwoju wsi Bzówki. I są to wszystkie zmiany, jeżeli chodzi o 

przedmiotowy projekt uchwały. Dziękuję. 

00:10:09 – 00:11:57 

Marek Ciąpała: 
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Dziękuję Pani Skarbnik. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w przedmiotowej sprawie? 

Dziękuję. Przechodzimy do głosowania imiennego. Będę wyczytywał kolejno nazwiska Państwa 

Radnych. Proszę o oddanie głosu „Jestem za”, bądź „Jestem przeciw”, bądź „Wstrzymuję się od 

głosu”. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: Jestem za 

Marek Drabik: Jestem za 

Zbigniew Filipiak: Jestem za  

Artur Gierula: Wstrzymuję się 

Zdzisław Góreczny: … 

Marek Jankowski: Wstrzymuję się 

Marek Jędrzejczak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: … 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: … 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Bartosz Serenda: Jestem za 

Jacek Sikora: Wstrzymuję się 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Jacek Urbaniak: Jestem za 

Tomasz Walczewski: Jestem za 

Dziękuję. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 15 głosach za, głosów 
przeciwnych nie było i 3 wstrzymujących. Rada Powiatu podjęła uchwałę nr 331/63/2023 w sprawie 
wprowadzenia zmian w budżecie powiatu na 2023 rok. 

Punkt 2b 

00:11:58 – 00:12:29 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 2b. Jest to podjęcie uchwały w sprawie pozbawienia części drogi 
powiatowej nr 2178E Klonowiec Wielki - Wieszczyce na terenie gminy Łanięta kategorii drogi  
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powiatowej. Projekt uchwały otrzymali Państwo wraz z materiałami na sesję. Proszę bardzo, głos 
zabierze Pan Artur Gierula. 

00:12:31 – 00:12:51 

Artur Gierula: 

Bardzo dziękuję, Panie Przewodniczący, Szanowna Rado. Panie Starosto, bo to z tego, co też w 

uzasadnieniu jest tutaj napisane to drugie podejście, prawda, do tej drogi. Czy wiemy cokolwiek 

dlaczego, aż drugi raz musimy znowu zmieniać kategorię tej drogi? Bo rozumiem, że to była kwestia 

związana z brakiem podjęcia uchwały w gminie Łanięta. Tak rozumiem. 

00:12:51 – 00:12:52 

Marek Ciąpała: 

Proszę bardzo, Pan Starosta. 

00:12:52 – 00:13:27 

Daniel Kowalik: 

Tak jak Pan powiedział, w ubiegłym roku podejmowaliśmy już tą uchwałę, ale ze względu na to, że 

Samorząd Gminy Łanięta nie podjął uchwały stosownej, musimy dzisiaj ponowić naszą uchwałę. Ze 

swojej strony chciałbym tylko powiedzieć, że droga, o której mowa, droga Klonowiec Wielki - 

Wieszczyce, jest to droga, która zgodnie z warunkami określonymi w ustawie o drogach publicznych 

powinna stanowić drogę kategorii gminnej. Więc no pozostawała w naszym zarządzie, pomimo tego, 

że tych warunków ustawowych nie spełniała jako droga powiatowa. 

00:13:28 – 00:13:29 

Marek Ciąpała: 

Proszę bardzo, Pan Artur Gierula. 

00:13:30 – 00:13:41 

Artur Gierula: 

Tak doprecyzuję, może Pan starosta wie. Chodzi o to, że nie było pewnych środków w budżecie gminy 

czy nie zdążyliby zrealizować tego, jakiekolwiek inwestycje na tej drodze, o co tam chodziło, tak? 

00:13:42 – 00:14:00 

Daniel Kowalik: 

Nie. Wiem, że zazwyczaj przekazujemy zarząd nad drogą z powodu inwestycji, a potem ten zarząd do 

nas wraca. W tym przypadku gmina chce już na zawsze zmienić kategorię tej drogi na drogę gminną i 

żeby ta droga pozostała w zarządzie Samorządu Gminy Łanięta. Po prostu nie podjęli uchwały. 

00:14:00 – 00:14:02 

(nieczytelny zapis) 
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00:14:03 – 00:14:09 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję bardzo. Proszę bardzo, zabierze głos Pan Jacek Urbaniak. 

00:14:09 – 00:14:12 

Jacek Urbaniak: 

(nieczytelny zapis) 

00:14:13 – 00:14:14 

Marek Ciąpała: 

Do mikrofonu, bardzo proszę. 

00:14:23 – 00:14:39 

Jacek Urbaniak: 

Chciałem zapytać tylko, czy to jest ta droga, która prowadzi od tej remizy do tej drogi, która no w 

kierunku jest no, prowadzi na Łanięta? W centrum, jakby Klonowca to jest. 

00:14:39 – 00:14:47 

Daniel Kowalik: 

Tak, to jest ta droga. Droga, która… odejście w prawo od drogi, która prowadzi przez Suchodębie na 

Łanięta, do granicy gminy Łanięta. 

00:14:47 – 00:14:48 

Jacek Urbaniak: 

Aha i dojedziemy do remizy jakby? 

00:14:48 – 00:14:49 

Daniel Kowalik: 

Tak, tak. 

00:14:53 – 00:16:46 

Marek Ciąpała: 

Dziękuję  bardzo. Przystępujemy do głosowania imiennego. Będę wyczytywał kolejno nazwiska 

Państwa Radnych. Proszę o oddanie głosu „Jestem za”, bądź „Jestem przeciw”, bądź „Wstrzymuję się 

od głosu”. 

Marek Ciąpała: Jestem za 

Krzysztof Debich: Za 

Marek Drabik: Jestem za 
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Zbigniew Filipiak: Jestem za  

Artur Gierula: Jestem za 

Zdzisław Góreczny: … 

Marek Jankowski: Jestem za 

Marek Jędrzejczak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: … 

Tomasz Marciniak: Jestem za 

Elżbieta Milczarska: … 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Bartosz Serenda: Jestem za 

Jacek Sikora: Wstrzymuję się 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Jacek Urbaniak: Jestem za 

Tomasz Walczewski: Jestem za 

Dziękuję. Zakończyłem głosowanie. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 17 głosach za, głosów 

przeciwnych nie było i 1 wstrzymującym. Rada Powiatu podjęła uchwałę nr 332/63/2023 w sprawie 

pozbawienia części drogi powiatowej nr 2178E Klonowiec Wielki - Wieszczyce na terenie gminy 

Łanięta kategorii drogi powiatowej. 

Punkt 3 

00:16:47 – 00:17:00 

Marek Ciąpała: 

Przechodzimy do realizacji punktu 3. Jest to zakończenie obrad. Wyczerpaliśmy dzisiejszy porządek 

obrad. Dziękuję wszystkim Państwu za udział w sesji. Zamykam obrady LXIII sesji Rady Powiatu 

Kutnowskiego. 

Sesja nagrana była na płycie CD opisanej LXIII Sesja Rady Powiatu Kutnowskiego z dnia 5 lipca 2023 

roku. 

Protokołowała:  

Monika Gawryszczak 
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